
Protokół z posiedzenia Parlamentu Studenckiego 

Uniwersytetu Zielonogórskiego 

 12.03.2020 – godzina 18:00 

Plan posiedzenia: 

1. Przywitanie. 

2. Przyjęcie Protokołu z poprzedniego posiedzenia PS UZ z dnia 05.02.2020r. 

3. Przyjęcie planu posiedzenia. 

4. Sprawozdanie ze Zjazdu Roboczego Forum Uczelni Technicznych w Opolu – ref. 

Iga Górniak. 

5. Sprawozdanie ze Zjazdu Roboczego Forum Uniwersytetów Polskich w Opolu – ref. 

Iga Górniak. 

6. Przedstawienie sytuacji Domów Studenta. 

7. Wydarzenia w najbliższym czasie: 

 Gala Laur Naukowca 

 Bachanalia 

 Wybory uzupełniające 

 Wybory Rektora 

8. Apel KRASP 

9. Aktualności sponsorskie – Anna Woźniak 

10. Wolne wnioski. 

Ad.1 

PPS Iga Górniak przywitała zgromadzone osoby. Obecnych było 10 członków. 

Ad.2 

Protokoł z poprzedniego posiedzenia PS UZ z dnia 05.02.2020r został przyjęty. 

ZA 10 

PRZECIW 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Liczba Osób Gł. 10 

 

Ad.3 

Plan posiedzenia został przyjęty. 

ZA 10 

PRZECIW 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Liczba Osób Gł. 10 



 

Ad.4 

Iga Górniak wygłosiła sprawozdanie. 

Na zjeździe odbyło się posiedzenie Rady Starszych. 

Ad.5 

Iga Górniak wygłosiła sprawozdanie. 

Na zjeździe tematem przewodnim była integracja osób z zagranicy które chcą 

studiować w Polsce. Odbyło się także posiedzenie na którym omawiano kwestię 

dostosowania uczelni dopotrzeb osób niepełnosprawnych.  

Ad.6 

Przedstawiono obecną sytuację Domów Studenckich oraz podjęte środki 

ostrożności a także obowiązujące rozporządzenia. 

Ad.7 

Gala Laur Naukowca 

- przełożono , bez wstępnych terminów  

Bachanalia 

- poruszono temat Bachanaliów 

Wybory Uzupełniające 

-odbyło się głosowanie jawne w sprawie czy wybory powinny być 

przeprowadzone On-line, zatwierdzono ten pomysł jednogłośnie  

ZA 10 

PRZECIW 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Liczba Osób Gł. 10 

 

Wybory Rektora 

 

- omówiono ich kwestię 

 

 



Ad.8 

Apel został odczytany a następnie omówiony. 

Ad.9 

Zaprezentowano oraz omówiono szczegóły oferty sponsorskiej a także jej 

kwestie techniczne. 

Ad.10 

Głosowanie w sprawie wyrażenie chęci dołączenia przedstawicieli samorządu 

studenckiego do obrad zespołu antykryzysowego.  

ZA 9 

PRZECIW 0 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 

Liczba Osób Gł. 9 

 


